
v KS Bratov Babnik

Drago,
predrago
ogrevanje!

Kaže, da zapletov okrog nekakovostne
stanovanjske gradnje v šišenski krajevni
skupnosti Bratov Babnik, zaradi katere je
bilo prelitega že veliko tiskarskega črnila,
načetih živcev ogroženih stanovalcev in ti-
stih, ki so si na vse kriplje prizadevali prisiliti
odgovorne do končne sanacije, zlepa ne bo
konec. Še več. Sanacija slabo grajenih sta-
novanj se vleče že nekaj let in končno se je
tudi ustavila, saj denarja za nadaljevanje (v
višini 400 milijonov — novih seveda) pre-
prosto ni.

Da bo polomija še večja, stanovanja v
omenjenih blokih ogrevajo s plinom, zaradi
slabe izolacije je toplotnl učinek znatno
manjši, prizadeti krajani pa plačujejo astro-
nomske cene za porabljeni plin. Ta je iz leta
v leto vse dražji, stanovanja so čedalje slab-
ša, negodovanje in upšravičeno nezado-
voljstvo pa vse večje. In končno je v začetku
tega meseca sodu izbilo dno, ko so krajani
prejeli račun za porabljeni (ruski) plin, ki je
pogonsko gorivo kotlovnic. Verjeli ali ne,
cena kvadratnega metra ogrevalne povr-
šine za mesec januar znaša okrog 258 di-
narjev, oziroma nekaj čez 18.000 za tro-
sobno stanovanje z 71 kvadratnimi metri.
Neuradno smo zvedeli, da je isti plin iz Sov-
jetske zveze v Zagrebu cenejši kar za 13 di-
narjev pri kubiku.

To bo prav gotovo spodbudilo vse druž-
bene dejavnike — od uličnih odborov socia-
listične zveze, hišnih svetov do družbeno-
političnih struktur v šišenski občini — k
obravnavi neznosnih cen plina, ki je, milo
rečeno, tako zgrešena naložba kot je zgre-
šena stanovanjska gradnja v Draveljski
gmajni.

Ali bo potem kaj bolje, nl mogoče reči.
Gotovo pa je, da so krajani do grla siti obljub
in pretiranega zategovanja pasu ob novi
ceni ogrevanja. Če bi stanovanja bila zgra-
jena tako, kot je treba, bi bilo ogrevanje
boljše in cenejše. Tako pa znani krivci ne-
kaznovano še naprej gradijo v občini, kljub
prepovedi, vsaj tako je zapisano v doku-
mentih SO Ljubljana-Šiška.

Na zboru krajanov, ki je bil v četrtek, 14.
februarja, so razpravljali tudi o razvoju PTT
omrežja na območju Vodnikovega naselja,
ŠS 10 stari del, Zlatka in Kamne gorice.
Omrežje naj bi bilo zgrajeno že v letošnjem
letu, v maju prihodnje leto pa naj bi priključill
še 200 novih telefonskih naročnikov, to je pa
tudi končna zmogljivost draveljske telefon-
ske centrale. Cena telefonskega priključka
in sorazmernega deleža za razvoj PTT
omrežja še ni dokončna, vendar bo kmalu
stekla akcija za zbiranje ponudb oziroma in-
teresentov za telefonski priključek. Sprejeli
so tudi sklep o postavitvi kioska za prodajo
sadja in zelenjave v bližini Mercatorjeve tr-
govine v Ulici bratov Babnik.
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